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Verslag openbare vergadering algemeen bestuur Recreatieschap Spaarnwoude, gehouden op 
2 juli 2020, vanwege corona-maatregelen via video MS Teams 

Aanwezig 
De heer B. Diepstraten - Gemeente Velsen (vicevoorzitter)
De heer E. Bobeldijk - Gemeente Amsterdam (met volmacht) 
De heer R. Berkhout - Gemeente Haarlem (AB-lid)
Mevrouw M. Sedee-Schuitemaker - Gemeente Haarlemmermeer (AB-lid) 
Mevrouw I. Zaal - Provincie Noord-Holland (voorzitter)
De heer E.W.J. Jensen - Provincie Noord-Holland (AB lid)
De heer S. Köycü - Provincie Noord-Holland (adviseur)
De heer J.J.L. Gilliam - RNH (directeur)
Mevrouw E. Bos Eyssen - RNH (programmamanager)
De heer A. van Koeverden - RNH (locatiebeheerder)
Mevrouw K. van der Plas - RNH (programma-adviseur)
Mevrouw A. Bruinsma - RNH (verslaglegging)

Afwezig
Mevrouw M. van Doorninck - Gemeente Amsterdam (AB-lid)

1. OPENING EN VASTSTELLING AGENDA

De vicevoorzitter opent de openbare vergadering van het algemeen bestuur via MS Teams en 
heet de aanwezigen van harte welkom bij de algemene bestuursvergadering Spaarnwoude. 
De heer Diepstraten zit vandaag deze vergadering nog voor, omdat nieuwe gedeputeerde 
mevrouw Ilse Zaal vandaag voor het eerst aanwezig is. Vanaf de volgende vergadering zal 
mevrouw Zaal voorzitten. De heer Diepstraten heet mevrouw Zaal van harte welkom. Mevrouw 
Zaal krijgt komende week een rondleiding door het gebied. Ook de heer Jensen van de 
provincie wordt van harte welkom geheten. In het besloten deel wordt nog gesproken over de 
vertegenwoordiging vanuit de provincie. 
De vicevoorzitter heet ook de toehoorders die bij deze openbare vergadering aanwezig zijn 
van harte welkom. Daarnaast wordt ook inspreker mevrouw Ineke van der Geest van Action-
Planet van harte welkom geheten. 

INSPREKER VAN DER GEEST VAN ACTIONPLANET
OVER KORTINGSREGELING HUUR/ERFPACHT 
(AANPASSINGEN JAARPLAN I.V.M. CORONA-MAATREGELEN BIJ AGENDAPUNT 9E)

Mevrouw Van der Geest is eigenaar van ActionPlanet Spaarnwoude, maar spreekt ook in 
namens ondernemers als voorzitter van “Spaarnwoude Geeft Energie”. Met betrekking tot het 
voorstel bij agendapunt 9e wil zij graag een wijziging voorstellen bij punt 4. Zij vindt het terecht 
dat ondernemers zelf moeten aantonen waar de coronacrisis hen geraakt heeft. Er mag echter 
vanuit gegaan worden dat iedereen gebruik heeft gemaakt van alle regelingen. Als de 
voorwaarde wordt gesteld dat alleen ondernemers die geen bijdrage van het Rijk hebben 
gekregen een beroep kunnen doen op een kortingsregeling RNH, dan hoeft geen enkele 
ondernemer tegemoet te worden gekomen. Verder heeft zij ook moeite met de opmerking over 
de reserves, omdat ondernemers die hun zaakjes op orde hebben dan niet worden geholpen. 
Zij stelt daarom voor om aan te geven: “alle ondernemers hebben in de afgelopen maanden 
kunnen aantonen dat zij inkomstenderving hebben”. Dit hebben zij namelijk al moeten 
aangeven voor de regelingen. Het geluid vanuit de ondernemers is dat het vertrouwen 
toeneemt en dat consumenten wel weer komen. Bedrijven en grote groepen blijven echter nog 
wel heel erg achter. In andere jaren zijn er in deze maand altijd al reserveringen voor grote 
groepen in september, maar dit jaar is dat niet zo.
De vicevoorzitter zegt dat het een helder verhaal is en dat dit wordt meegenomen bij de 
bespreking van het voorstel. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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1 A. PRESENTATIE VOGELTELLINGEN DOOR ANDRIES KAMSTRA
VRIJWILLIGER VOGELWERKGROEP

De heer Kamstra geeft een korte presentatie. De heer Kamstra is vanuit de Weidevogel-
bescherming betrokken bij de vogeltelling in Spaarnwoude. Dit voornamelijk vanuit het 
agrarisch collectief waarin alle boeren zijn verenigd. De kern van de weidevogels zit langs de 
Kerkweg bij de Koningshoeve. Daar zitten op dit moment de meeste weidevogels. 20 of 25 jaar 
geleden waren de weidevogels veel meer verspreid over de hele polder. Door de vossen zijn 
zij teruggedrongen naar een klein gebied. Op dit moment verspreiden de weidevogels zich wat 
meer naar de periferie van het recreatiegebied. Als men het over weidevogels heeft in 
Spaarnwoude, dan moet men eigenlijk het hele gebied bekijken. Dit zijn communicerende 
vaten. In het gebied rond de Koningshoeve zitten heel veel broedparen. Wat betreft de grutto 
is het aantal broedparen vrij stabiel in Spaarnwoude. Er zijn wel zorgen over het broedsucces 
van de grutto, omdat dit de laatste jaren heel erg fluctueert. Door de droogte was er dit jaar 
maar 30% van de vogels met jongen. Dit is heel weinig. Door de bank genomen is 
Spaarnwoude wel een heel goed gebied voor grutto’s. Bedreiging voor Spaarnwoude is dat het 
landschap steeds minder open wordt. Weidevogels hebben ruim zicht nodig. Er zijn inmiddels 
verschillende natuurdoelen in Spaarnwoude en het is handig hier nog eens over na te denken, 
omdat het gebied niet zo groot is. Het landgebruik is lokaal ook wat te intensief voor weide-
vogels. Het belangrijkste punt is dat er qua beheer heel veel gaat veranderen. Op dit moment 
krijgen veel boeren subsidie vanuit het natuur- en agrarisch landschapsbeheer, maar dit valt 
volgend jaar weg. Voor de boeren betekent dit een andere situatie en bekend is dat RNH er 
ook mee bezig is hoe hiermee om te gaan. Belangrijk is dat men hier gezamenlijk een 
antwoord op vindt. Als vanuit kansen wordt geredeneerd, dan passen weidevogels heel goed 
bij het landschap van Spaarnwoude en die passen ook heel goed in de plannen. Spaarnwoude 
heeft als groot voordeel dat het heel toegankelijk is voor het publiek om weidevogels te kunnen 
zien, maar het zou actiever als weidevogelgebied gepromoot kunnen worden. De NNN 
toepassing is enerzijds een bedreiging, omdat het voor de boeren lastiger is en boeren zijn 
nodig om weidevogels te beheren. Anderzijds is de toepassing van NNN een kans om een 
goed plan te maken. Het zou goed zijn om vanuit het recreatieschap samen met de boeren op 
te trekken om een goed plan te maken om het weidevogelbeheer vorm te geven. Er gaat veel 
veranderen en het is een heel dynamisch gebeuren. 

De vicevoorzitter merkt op dat sinds corona het vlieg- en autoverkeer verminderd is en vraagt 
of daarvan effecten zijn gemerkt bij de weidevogels. De heer Kamstra antwoordt dat dit niet het 
geval is, omdat het van nature al een druk gebied is. Dit jaar heeft vooral de droogte een groot 
effect op de weidevogels. 
Mevrouw Sedee vraagt of er iets aan de droogte gedaan kan worden met peilbeheer in het 
gebied. De heer Kamstra zegt dat dit absoluut het geval is en dat er eigenlijk een scenario 
klaar moet zijn voor dit soort gevallen. Dit was niet zo en op het laatste moment met Rijnland 
praten blijkt ingewikkeld. Belangrijk is daarom dat men tevoren al weet wat men in dit soort 
gevallen moet doen, zodat alleen een telefoontje gepleegd hoeft te worden om te zorgen dat er 
iets verandert. Overigens was deze situatie heel uitzonderlijk van een heel natte februari naar 
een heel droge periode. Mevrouw Sedee merkt op dat het vorig jaar ook heel lang heel droog 
is geweest en was er toen geen dip in het broedsucces? De heer Kamstra zegt dat dit niet het 
geval was. Mevrouw Sedee vraagt of er inmiddels afspraken zijn gemaakt met Rijnland om het 
peilbeheer aan te passen. De heer Kamstra antwoordt dat er nu aan een plan wordt gewerkt 
dat in het najaar met Rijnland wordt besproken. Mevrouw Sedee constateert dat het een 
ingewikkelde kwestie is, omdat ook rekening moet worden gehouden met de boeren. De heer 
Kamstra zegt dat dit inderdaad het geval is. 
Mevrouw Bos Eyssen zegt dat met de punten die door de heer Kamstra in de presentatie zijn 
aangestipt aan de slag wordt gegaan. Gekeken wordt naar het toekomstperspectief voor het 
Dijkland samen met de boeren, de provincie, het recreatieschap en de Vogelwerkgroep. Dit is 
één van de projecten uit het Uitvoeringsprogramma Spaarnwoude Park en zij ziet het als een 
kans om daarin alle integrale vraagstukken mee te nemen. 
De vicevoorzitter geeft aan dat de zorg van de Vogelwerkgroep duidelijk is en dat er veel 
boeren rondom de Koningshoeve zijn die aandacht besteden aan weidevogelvriendelijk 
beheer. Het is een mooie samenwerking van boeren, Vogelwerkgroep en schap en de heer 
Kamstra wordt bedankt voor zijn presentatie. Men blijft samenwerken met elkaar. 
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1 B. PRESENTATIE TOEKOMSTPLANNEN MTB-SPAARNWOUDE (ZIE 5C)
DOOR DE HEER VAN WOENSEL EN DE HEERKORT MTB-SPAARNWOUDE

Wouter van Woensel is voorzitter van Mountainbike vereniging Spaarnwoude, en Jacco Kort 
vanuit MTB Noordwest helpt MTB-Spaarnwoude bij de plannen die zijn ontwikkeld. 
MTB-Spaarnwoude is een club van ongeveer 100 leden en werkt samen met MTB Noordwest 
die alle mountainbike routes en verenigingen in Noord-Holland behelst (in totaal ongeveer 
2000 leden). In Spaarnwoude heeft MTB-Spaarnwoude de route zelf bijna volledig aangelegd, 
verbeterd en onderhouden. Hierbij wordt samengewerkt met de lokale gebiedsbeheerders om 
te kunnen voldoen aan de regelgeving. Daarnaast worden wekelijks mountainbike trainingen 
op het parcours zelf verzorgd voor ongeveer 40 tot 50 man. Veel van deze mensen helpen ook 
mee met het onderhoud en de aanleg. Daarnaast is de vereniging ook aanspreekpunt voor alle 
mountainbikers via de website en via Facebook. Er is een goede samenwerking met het 
recreatieschap. De route zelf is ongeveer 7 km lang. In totaal zijn er 223 mountainbike routes 
in Nederland en de route hier staat op plaats 9. Dit is een goede ontwikkeling, ondanks dat de 
route maar 7 kilometer is. Het is zelfs een wedstrijdwaardig parcours en dit jaar zou er een NK 
komen, maar door corona is dat dit jaar niet doorgegaan. Overigens is er nog wel een andere 
wedstrijd voor dit jaar in ontwikkeling. 

Jacco Kort vertelt dat MTB Noordwest sinds 2010 bestaat en als doelstelling heeft om 
mountainbiken als gezonde buitensportrecreatie mogelijk te maken en te houden in Noord-
Holland, en dan vooral in het westen van Noord-Holland. Met 2000 leden en donateurs is het 
de grootste wielervereniging van de KWU. In 2019 zijn er meer dan 3000 vrijwilligersuren 
gestopt in het beheren en onderhouden van verschillende mountainbike routes. De bekendste 
hierbij zijn Schoorl en Spaarnwoude. Ook in Geestmerambacht is een route. MTB Noordwest 
is een betrouwbare partner voor de beheerorganisatie. De heer Kort wil vandaag iets vertellen 
over het plan binnen haar visie 2040. Met de mountainbikeroute denkt men een unieke 
publiekstrekker te kunnen realiseren ten westen van Amsterdam met een landelijke uitstraling, 
aantrekkelijk voor lokale recreanten en lokale ondernemers. Het huidige parcours is nu niet zo 
toegankelijk voor alle doelgroepen en verder is het parcours helaas niet het hele jaar rond 
goed te rijden. In de winter is het vaak veel te modderig en in de zomer heeft men soms last 
van evenementen die grote delen van het gebied afhekken waardoor de route niet meer te 
rijden is. Een verlenging zal er voor zorgen dat mountainbikers er een stuk voor willen rijden. 
MTB Noordwest financiert een groot deel van de onderhoudsmiddelen en krijgt daarbij hulp 
van het recreatieschap. Voor de komende fases is € 12.000,-- bijeen gebracht. Van RNH wordt 
gevraagd: ondersteuning van het plan, ondersteuning bij het verwerven van fondsen, samen 
naar de provincie en hulp bij de gefaseerde aanleg. Spaarnwoude biedt gezien de omgeving 
unieke kansen en de route biedt heel veel mogelijkheden. 

De vicevoorzitter geeft aan dat mevrouw Van der Geest van ActionPlanet een handreiking 
geeft om daar de route naar toe te verlengen, waarbij ook gebruik gemaakt kan worden van 
hun ruimte voor ontvangst en toiletten. 
Mevrouw Sedee vraagt of het parcours gratis is voor mountainbikers. Geantwoord wordt dat 
het gebruik gratis is, omdat het een openbaar terrein is. De vereniging stimuleert zoveel 
mogelijk mountainbikers om € 10,-- donateurskosten per jaar bij te dragen waarmee alle 
activiteiten worden betaald. De vereniging drijft volledig op vrijwilligers. 
Mevrouw Sedee vraagt als er een verhoging in het parcours wordt aangebracht, waar de grond 
dan vandaan komt. De heer Kort zegt dat er in principe geen verhogingen worden gemaakt, 
maar dat routes worden aangebracht op het bestaande gebied. Er worden ook geen bomen 
etc. gekapt. De route wordt op een goede manier in de omgeving ingepast. Soms wordt alleen 
wat grond van links naar rechts verplaatst. 
Mevrouw Sedee vraagt of ook gedacht wordt om gebruik te maken van “het groene schip”. 
De vicevoorzitter zegt dat “het groene schip” tegen de grens van Amsterdam aan ligt en daar is 
nog geen route. De heer Kort zegt dat wel over mogelijkheden wordt nagedacht. 
De vicevoorzitter bedankt voor de presentatie en is als wethouder sport van de gemeente 
Velsen heel enthousiast en bedankt hen voor de bijdrage aan het gebied. 
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1 C. VOORSTEL BENOEMING GEDEPUTEERDE MEVROUW I. ZAAL IN BESTUUR VAN 
GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING RECREATIESCHAP SPAARNWOUDE 

De voorzitter licht het voorstel toe. Mevrouw Eyssen Bos zegt dat Provinciale Staten inmiddels 
heeft besloten akkoord te gaan met de benoeming van mevrouw Zaal. De vicevoorzitter 
feliciteert mevrouw Zaal met haar benoeming en hoopt het voorzittersstokje volgende keer aan 
haar over te dragen en blijft met plezier vicevoorzitter. Gehoopt wordt op een mooie 
samenwerking. 
De heer Bobeldijk feliciteert mevrouw Zaal met haar benoeming en heeft begrepen dat er een 
kennismaking met het gebied voor haar op het programma staat. Het is wellicht goed dat het 
volledige nieuwe bestuur wat meer kennis maakt met het gebied met inachtneming van de 
geldende corona-maatregelen. De vicevoorzitter zegt dat dit een goede suggestie is en dat hij 
zelf al bezig is met een rondleiding door de boswachter waarbij een aantal zaken 
gecombineerd kan worden. Het voorstel is om dit met het hele bestuur te doen. 

Het algemeen bestuur besluit
1. Kennis te nemen van de nieuwe samenstelling van het DB en AB. 
2. In te stemmen met de benoeming van mevrouw I. Zaal tot voorzitter van het 

bestuur van Recreatieschap Spaarnwoude. 

2. CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING AB 7 MEI 2020

Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag.

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag ongewijzigd vast te stellen met dank 
aan de notuliste. 

3. INGEKOMEN STUKKEN

Het algemeen bestuur besluit de lijst van ingekomen stukken voor kennisgeving aan te 
nemen. 

4. VISIE EN UITVOERINGSPROGRAMMA 

4 A. VOORSTEL REACTIE (AMBTELIJK) OP CONCEPT RES
(REGIONALE ENERGIESTRATEGIE) NHZ

De heer Berkhout merkt op dat het goed is dat deze reactie er is. Er wordt ruimte geboden, 
maar er wordt ook kritisch gekeken als het gaat om de natuur en de ontvangstgebieden. 
Belangrijk voor het vervolgtraject tot aan de vaststelling van de RES in de zomer van volgend 
jaar, vindt de heer Berkhout dat het schap en RNH goed aangehaakt zijn bij het proces van de 
deel(RESen), omdat een aantal kritische zaken afgepeld moet worden. Gekeken moet worden 
waar energieopwekking met ecologie en recreatie wringt en waar het wel kan. De gemeente 
Haarlem kijkt - zoals ook andere gemeenten naar mogelijkheden kijken - hoe “drijvende 
zonneparken” juist wel inpasbaar zijn in de ecologie. Dit is een traject dat de komende 
maanden ook met bewoners en belangenbehartigers wordt gevoerd. De heer Berkhout doet 
een oproep aan het schap om contact met de gemeenten en indien nodig de Stuurgroep te 
zoeken. Belangrijk is om een positieve grondhouding te hebben en samen te kijken voor 
volgend jaar wat er mogelijk is. 
De heer Diepstraten geeft aan dat de gemeente Velsen ook deze oproep ondersteunt met een 
kleine opmerking. De gemeente Velsen heeft een deel langs het Noordzeekanaal aangewezen 
als zoekgebied voor windturbines en de heer Diepstraten vindt de passage in de brief wat 
stellig, doordat het schap zegt dat zij dit geen geschikt gebied vindt. De heer Diepstraten zou 
graag opgenomen willen zien dat dit een gebied is waar goed gekeken moet worden of het wel 
kan, maar dit niet per definitie willen uitsluiten. Dit sluit ook een beetje aan bij de oproep van 
de heer Berkhout om vooral in samenhang en samenspraak verdere stapjes te nemen voor de 
energietransitie gezien de grote opgave. Er worden bijvoorbeeld ook mogelijkheden gezien 
langs de snelweg A9, waar het veel minder effect heeft op het gebied.
De heer Berkhout zoekt ook nog naar de status van het stuk, omdat het om een ambtelijke 
reactie vanuit RNH gaat. Als er een definitieve RES is, komt er dan ook een ambtelijke 
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reactie? Is dit een reactie vanuit de eigen persoon van RNH? In dat geval deelt de heer 
Berkhout de suggestie van de heer Diepstraten om niet per definitie iets af te wijzen. 
De heer Bobeldijk vermoedt dat het bestuur verantwoordelijk is en dat het om een ambtelijke 
aanlevering gaat. Als er iets in staat waar het bestuur het niet mee eens is, dan zou dit er niet 
in moeten staan. De heer Bobeldijk kan zich vinden in een afzwakking. 
Mevrouw Bos Eyssen licht toe dat er in het DB wel een brief was namens het schap, maar 
toen kwam de discussie ter sprake dat de gemeenteraden en Staten er in september/oktober 
zelf nog over moeten beslissen. Dit zou daarom kunnen leiden tot moeilijke posities en 
vandaar dat is gekozen voor een ambtelijke reactie. Overigens staat men open voor de kansen 
van de RES, maar er moet discussie gevoerd worden hoe een en ander ingepast kan worden. 
De heer Gilliam merkt in het algemeen op dat RNH in principe niets doet waar het 
schapsbestuur het niet mee eens is. 
De heer Berkhout vindt het toch een vreemde positie als de wethouder duurzaamheid zelf een 
reactie tegen de eigen RES opstelt vanuit de bestuurdersrol vanuit het schap. Hij heeft al 
eerder in de raad opgeroepen niet meteen de deur dicht te gooien, de zorg uit te spreken voor 
inpasbaarheid en dat de komende tijd gebruikt moet worden om met elkaar het gesprek aan te 
gaan en zorgvuldig met elkaar te kijken. Belangrijk is daarom even naar de hele brief te kijken. 
De vicevoorzitter concludeert dat het schap nog even goed naar de tekst van de brief kijkt en 
dit schriftelijk aan de voorzitter en vicevoorzitter voorlegt. 

Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met het versturen van een brief als 
ambtelijke inspraakreactie. De reactie wordt nog even voorgelegd aan de voorzitter en 
de vicevoorzitter voordat deze wordt verstuurd. 

5. GEBIEDSONTWIKKELING NATUUR EN RECREATIE

5 A. MEDEDELING SPW FORT BIJ LIEBRUG 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de afronding van de restauratie Fort bij Liebrug 
in samenwerking met Stadsherstel Amsterdam.

5 B. MEDEDELING STUDIE FIETSVERBINDING AMSTERDAM – KUST – NOORDZEEKANAAL

Het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgang van de planvoorbereiding voor 
een recreatieve en utilitaire fietsverbinding Amsterdam – kust – Noordzeekanaal.

5 C. MEDEDELING SPW PRESENTATIE TOEKOMSTPLANNEN MTB-SPAARNWOUDE 

Het algemeen bestuur neemt kennis van achtergrondinformatie van de presentatie (bij 
agendapunt 1b).

6 CONTRACTBEHEER

6 A. DB BESLUIT SPW UITGIFTE IN ONDERERFPACHT TUIN EN WATER 
BIJ ROTTEWEGJE 2B HAARLEMMERLIEDE 

Het algemeen bestuur neemt kennis van het besluit van het dagelijks bestuur om in te 
stemmen met uitgifte in ondererfpacht voor een periode van 30 jaar van het perceel 
water en percelen grond gelegen bij Rottewegje 2b in Haarlemmerliede, met een 
omvang van circa 121 m2, tegen een ondererfpachtscanon van € 463 per jaar die 
jaarlijks geïndexeerd wordt middels de CPI (consumentenprijsindex) van het CBS. 

7. MEERJARENBEHEER

7 A.. MEDEDELING RECREATIEMONITOR 2019 

De heer Bobeldijk is blij te lezen dat er ook aandacht wordt besteed aan Tuinen van West en 
hoopt dat dit er in resulteert dat ook dat gebied bezocht wordt. Dit is ook onderdeel van het 
jaarverslag. Verder is ook belangrijk te kijken hoe de participanten op de hoogte gehouden 
kunnen worden van zaken die spelen. De heer Bobeldijk kan zich daarom voorstellen dat ook 
de recreatiemonitor actief naar de participanten wordt gebracht om het gebied beschikbaar te 
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houden. De vicevoorzitter zegt dat dit ook vorige keer is besproken en het is goed dat dit nog 
wordt benadrukt vanuit de gemeente Amsterdam. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de analyse van de recreatiemonitor 2019 voor 
Spaarnwoude.

8. ORGANISATIE (WAARONDER SCHAPSOVERSTIJGENDE ZAKEN)

8 A. TERUGKOPPELING VOORZITTERSOVERLEG RECREATIESCHAPPEN / RNH 15 MEI 2020 

De vicevoorzitter spreekt zijn zorgen uit over de afspraken met Staatsbosbeheer in verband 
met aflopende contracten en het feit dat woningeigenaren hun huis niet kunnen verkopen of 
geen hypotheek kunnen verkrijgen. Wat is de stand van zaken hierbij voor wat betreft het deel 
van Spaarnwoude? 
De heer Gilliam licht toe dat voor de korte termijn overeenstemming is bereikt met 
Staatsbosbeheer en dat betekent dat voor alle punten voor de korte termijn – zolang er geen 
nieuwe afspraken zijn – werkbare afspraken zijn die de verkoop van panden niet meer in de 
weg staan. Daar waar dit aan de orde is, worden met drie partijen de overeenkomst 
ondertekend en dan is het voor de klanten geen probleem meer. 
De vicevoorzitter vindt dit heel goed nieuws en bedankt RNH en Staatsbosbeheer namens het 
bestuur voor de inspanningen hiervoor. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van: 
 De analyse van de recreatiemonitor 2019 voor Spaarnwoude.
 De voortgang van korte termijn afspraken met Staatsbosbeheer
 Het ingezette proces om te komen tot lange termijn afspraken met 

Staatsbosbeheer.

9. PLANNING & CONTROL

9 A. REACTIE OP ONTVANGEN ZIENSWIJZEN JAARREKENING 2019, 
BEGROTINGSWIJZIGING 2020 EN PROGRAMMABEGROTING 2021

De vicevoorzitter spreekt namens de gemeente Velsen en het bestuur grote dank uit voor deze 
stukken. De gemeente Velsen ziet behoorlijk wat verbeteringen. De financiën zijn goed onder 
controle en dit is een compliment waard voor Recreatie Noord-Holland, de participanten in de 
financiële bijdrage daarvoor en de Adviescommissie. 

Het algemeen bestuur besluit
1. Kennis te nemen van de (concept-) zienswijzen van de participanten. 
2. In te stemmen met de reactie op de zienswijzen van participanten. 
3. In te stemmen met het versturen van een brief naar de griffies met het totaal-

overzicht zienswijzen en reacties (nadat de definitieve zienswijzen ontvangen 
zijn). 

9 B. VOORSTEL JAARREKENING SPAARNWOUDE 2019

De heer Bobeldijk leest bij de resultaten SGP dat het ”minnetje” op de verkeerde plek staat 
(pagina 53). Dit hoort bij de “baten” te staan en niet bij het “saldo” van de jaarrekening. Voor 
het eindresultaat maakt dit overigens niet uit. 
Er is een mooi resultaat in 2019 behaald. Verder is het goed dat de aanbevelingen uit het 
accountantsrapport worden overgenomen om nog iets scherper te gaan plannen. De 
vicevoorzitter bedankt de gemeente Amsterdam voor de zorgvuldige bestudering van de 
stukken. 

Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met het vaststellen van de Jaarrekening 
Spaarnwoude 2019, maar geeft aan dat het “minnetje” op pagina 53 nog even 
redactioneel juiste op de plek (bij de baten) moet worden geplaatst (in plaats van bij het 
saldo). 
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9 C. VOORSTEL BEGROTINGSWIJZIGING RECREATIESCHAP SPAARNWOUDE 2020 

Het algemeen bestuur besluit 
1. In te stemmen met het vaststellen van de begrotingswijziging Recreatieschap 

Spaarnwoude 2020.
2. Kennis te nemen van het onderwerp indexering van tarieven op het 

voorzitters¬overleg van 29 januari 2020, waaruit blijkt dat de stijging van de 
personeelskosten (doorwerking nieuwe CAO provincies) van RNH met 2,11% 
bovenop de reguliere indexering van 2,5% komt.

3. In te stemmen met de beoogde oplossing voor de korte termijn voor het 
schrappen van de kortingsregeling van 2% op de uurtarieven van RNH: in 2020 
de kosten¬stijging op te vangen via een incidentele onttrekking uit de 
bestemmingsreserve beheer.

4. Kennis te nemen van de beoogde processtappen voor een structurele lange 
termijn-oplossing (vanaf 2021) voor het schrappen van de kortingsregeling van 
2%.

9 D. VOORSTEL PROGRAMMABEGROTING RECREATIESCHAP SPAARNWOUDE 2021

De heer Berkhout is akkoord, maar benadrukt dat de gemeente Haarlem het belangrijk vindt 
dat ook in de toekomst gewerkt blijft worden aan een geconsolideerde begroting, waar de 
deelgebieden afzonderlijk in opgenomen staan. Dit inclusief hun afzonderlijke participanten-
bijdragen en reserves. De vicevoorzitter onderschrijft dit. 
Mevrouw Zaal zegt dat de provincie Noord-Holland akkoord kan gaan, maar geeft aan dat de 
provincie ook een paar zienswijzen heeft ingediend en gaat er vanuit dat die worden 
meegenomen. Mevrouw Eyssen Bos zegt dat bij agendapunt 9a vermeld staat hoe om te gaan 
met de zienswijzen. Er zijn o.a. suggesties gedaan over het niet doen van te grote uitgaven, 
omdat dit een bijzonder jaar is. Verder dat slim moet worden omgegaan met het beheer, dat 
werk met werk gemaakt moet worden en dat ogen en oren moeten worden opengehouden 
voor het aangaan van slimme oplossingen met de markt. Dit zijn bestaande praktijken, maar bij 
het Uitvoeringsprogramma zal hier extra op gelet worden. 

Het algemeen bestuur besluit
1. In te stemmen met het vaststellen van de programmabegroting Recreatieschap 

Spaarnwoude 2021. 
2. Kennis te nemen van de zienswijzen van de participanten (agendapunt 9a). 
3. In te stemmen RNH opdracht te geven voor de geoffreerde inzet en het uitvoeren 

van de inspanningen die in de programmabegroting 2021 zijn opgenomen, 
conform de raamovereenkomst. 

9 E. VOORSTEL AANPASSINGEN JAARPLAN 2020 I.V.M. DE CORONA-MAATREGELEN 

De vicevoorzitter merkt op dat mevrouw Van der Geest hierover heeft ingesproken namens 
“Spaarnwoude Geeft Energie” en vraagt hoe om te gaan met het verzoek vanuit de 
ondernemers. 
De heer Berkhout zegt dat al eerder duidelijk was dat corona ook voor het schap 
consequenties heeft en hij kan zich vinden in de gekozen oplossing om voor nu te kijken hoe 
dit bekostigd kan worden. Op een later moment wordt het misschien onvermijdelijk om het ook 
in de participantenbijdrage door te berekenen. Als hiertoe wordt besloten, dan is het ook heel 
belangrijk om een zienswijze te vragen van de omliggende gemeenten. De vraag is ook wat 
het moment is om dit te vragen (bij de najaarsnota of bij de jaarrekening). 
De vraag is verder of gemeenten een claim bij het Rijk kunnen indienen, zoals in het 
voorzittersoverleg voorgesteld. 
Verder is duidelijk dat het recreatieschap niet alle problemen van de ondernemers in het 
gebied kunnen oplossen. Voor alle gemeenten geldt dat de problemen van ondernemers in 
hun eigen gemeenten wezenlijk zijn en nog een tijd zullen voortduren. Belangrijk is dat 
duidelijk wordt aangegeven waar wel te hulp geschoten kan worden en waar niet. 
Ondernemers moeten blij zijn met de Rijksregelingen waar zij een beroep op kunnen doen en 
die zijn vele malen substantiëler dan gemeenten en het schap kunnen bijdragen. Men zal niet 
aan ieders verwachtingen kunnen voldoen. Belangrijk is daarom af te kaderen hoe generiek en 
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overzichtelijk de ondernemers te hulp kunnen worden geschoten die het hardst getroffen zijn. 
Mevrouw Zaal geeft namens de provincie aan dat ten aanzien van de dekking van de corona-
schade zij het systeem dat hier wordt voorgesteld kan volgen, namelijk eerst dekking vanuit de 
reserves en daarna pas naar de participantenbijdrage te kijken. Dit past ook bij de zienswijze 
die door de provincie is ingediend. Het voorstel is om zoveel mogelijk bij de bestaande 
Planning & Control Cyclus aan te sluiten. 
Ten aanzien van de ondernemers, deelt mevrouw Zaal de mening van de heer Berkhout dat 
goed gekeken moet worden waar de rol van het recreatieschap zit. De provincie ziet de acute 
noodmaatregelen echt als een taak van het Rijk en die taak neemt het Rijk ook. Hierbij kan 
men dan aanvullend zijn op de plekken waar de nood het hoogst is. Haar eerste gedachte is 
daarom om vast te houden aan het oorspronkelijke voorstel. 
De heer Bobeldijk zegt dat zijn reactie in lijn is met de andere opmerkingen. Als het gaat om de 
dekking, dan moet dit eerst uit de reserves gefinancierd worden. Als blijkt dat de reserves niet 
voldoende zijn, dan is het goed om dit aan het bestuur voor te leggen in plaats dat nu een 
besluit wordt genomen zoals in de voorgesteld besluitpunten 5.2 en 5.3 staat. Het is goed om 
hier pas een besluit over te nemen op het moment dat blijkt dat de reserves onvoldoende 
toereikend zijn. 
Duidelijk is dat het ook “zwaar weer is” voor de ondernemers, maar de heer Bobeldijk sluit zich 
aan bij wat de vorige sprekers hebben gezegd. Het is goed om de lijn te hanteren dat de 
recreatieschappen hier op dezelfde manier mee omgaan en dat de oplossing vooral van het 
Rijk moet komen en de recreatieschappen aanvullend moeten zijn om voor de meest moeilijke 
gevallen een oplossing te bieden, maar niet de hoofdoplossing.
Mevrouw Sedee vindt het een goede regeling die zorgvuldig tot stand is gekomen en denkt dat 
het zo gelaten moet worden. Het is een gegeven dat iedereen geraakt wordt door corona. Het 
is onmogelijk iedereen tegemoet te komen en zij is het eens met wat hier ligt. 
De heer Jensen kan zich hierbij aansluiten. Iedereen heeft recht op hulp als dat nodig is, maar 
het recreatieschap zou hierbij niet in de lead moeten zijn. Belangrijk is eerst te kijken wat 
andere instanties kunnen doen. 
De vicevoorzitter licht toe dat in het DB lang bij het voorstel is stilgestaan om te zorgen voor 
een goed voorstel voor het algemeen bestuur. Het Rijk gaat gemeenten en provincies in 
zekere mate ondersteunen, maar het is nog niet duidelijk in welke vorm en met hoeveel geld. 
Dit maakt het lastig om op dit moment als schapsbestuur een besluit te nemen wat 
daadwerkelijk gecompenseerd wordt en hoe de schade die het schap loopt terecht komt bij de 
juiste claim. Dit is nog onduidelijk. Het zou kunnen zijn dat het Rijk besluit dat de gemeenten 
een lumpsum krijgen op basis van het aantal inwoners. Er zijn ook verschillende steun-
pakketten uitgebracht. Als gezorgd moet worden voor een declaratie, dan moet dit besluit 
wellicht in de loop van het jaar veranderd worden. Voor dit moment is het een goed 
uitgebalanceerd voorstel, waarbij de P&C Cyclus wordt gevolgd en in de Gemeenschappelijke 
Regeling zelf staat dat tekorten eerst in de reserves moeten worden gevonden en vervolgens 
bijvoorbeeld in de Jaarrekening worden verwerkt. Als dit moet leiden tot een hogere bijdrage 
van gemeenten, dan komt dit bij de Jaarrekening en daar zijn ook zienswijzen voor. Eventueel 
kan dit ook bij de najaarsnota. Het zou goed zijn om hier in elke vergadering aandacht aan te 
besteden. 
Wat betreft het voorstel voor ondernemers, waarbij de inspreekster aangaf moeilijk te kunnen 
leven met de voorwaarden, geeft de heer Diepstraten aan dat ook in het voorstel staat dat 
ondernemers moeten aangeven dat zij de huur niet kunnen betalen omdat zij geen reserves, of 
geen inkomsten of geen bijdrage van het Rijk hebben. Omzetderving kan ook een reden zijn 
om afspraken te maken. De heer Diepstraten juicht maatwerk toe en vindt dit echt nodig. 
De heer Gilliam merkt op dat de heer Diepstraten al antwoord heeft gegeven op kosten die 
gedeclareerd of verhaald kunnen worden. Wat betreft maatwerk is aan een aantal bestuurders 
gevraagd hoe zij tegen een en ander aankijken. Bij het voorzittersoverleg is aan de orde 
gesteld dat er zoveel regimes en regelingen zijn waar mensen een beroep op kunnen doen, 
waardoor de rol van het schap als aanvullend wordt beschouwd. Daar waar dat onvoldoende is 
of tot onvoldoende resultaat leidt, kan gekeken worden wat mogelijk is. Voor sommige 
ondernemers is dit misschien teleurstellend, maar dit is wel passend bij hoe de bestuurders 
hierin staan. 
De heer Berkhout constateert dat er iets wordt gesignaleerd, namelijk een tekort dat wordt 
gedekt uit de reserves. Dit betekent dan dat men mogelijk bij de jaarrekening terugkomt met 
een voorstel om de participantenbijdrage te verhogen als de reserves niet voldoende zijn. Dit 
kan dan overkomen als een voldongen feit en voor raadsleden misschien uit het niets. 
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Belangrijk is dit te voorkomen. Hoe kan dit gecommuniceerd worden en niet alleen 
informerend, maar waarbij ook gelegenheid is om over in gesprek te gaan met de raden? 
De vicevoorzitter stelt voor een beslispunt toe te voegen dat dit voorstel bijgestuurd kan 
worden op het moment dat dit nodig is. 
Mevrouw Bos Eyssen zegt dat er nog geen besluit wordt genomen hoe het precies uit te 
voeren, maar dat kennis wordt genomen van verschillende opties om tegenvallende inkomsten 
te dekken. Dit ook, omdat nog niet duidelijk is op welke wijze participanten bij de landelijke 
overheid een claim voor gederfde inkomsten kunnen neerleggen. Het is goed om dit 
onderwerp telkens terug te laten komen. Bij de bestuursmededeling aan de raden en Staten 
staat al een kort stukje vermeld over corona, maar misschien is het goed een begeleidende 
brief toe te voegen met wat meer detailinformatie om te voorkomen dat raden en Staten niet 
goed geïnformeerd worden. De heer Gilliam stelt voor om kort te sluiten met de Advies-
commissie hoe het beste gecommuniceerd kan worden. 
Mevrouw Sedee vindt het een goede suggestie om het zo te communiceren en zou graag in de 
brief opgenomen zien dat de gemeenten in samenspraak met de provincie bij het Rijk gaan 
aankloppen. Voorkomen moet worden dat op voorhand de suggestie wordt gewekt dat meteen 
bij de participanten wordt aangeklopt voor financiën. 
Mevrouw Bos Eyssen zegt toe om de inhoud van de begeleidende brief aan raden en Staten 
aan het DB voor te leggen. (nb. dit is later in de vergadering bij agendapunt 11 verkleind tot 
alleen de voorzitter).
De heer Bobeldijk vindt het een goede suggestie om dit agendapunt bij de volgende 
vergaderingen terug te laten komen totdat het helder en duidelijk is hoe dit op te lossen. 

Het algemeen bestuur besluit 

Kennis te nemen van
1. de gevolgen van de maatregelen door het coronavirus voor vermindering van de 

inkomsten.

In te stemmen met
2. alleen de gemaakte kosten in rekening te brengen bij de evenementen- 

organisatoren door alle organisatoren 15% van de vaste vergoeding te 
factureren te betalen bij het evenement in 2021, 

3. vasthouden aan de verlengde betalingstermijn met 3 maanden tot het eind van 
2020 voor verstuurde en nog te versturen facturen voor recreatie- en horeca 
ondernemers, die daarom vragen in verband met liquiditeitsproblemen, in plaats 
van de normale betalingstermijn van 1 maand 

4. de ondernemers (horeca- en recreatie) op basis van uitlegbare criteria 50% 
reductie geven op de huur/ pacht over de (op dit moment) 3 maanden dat ze 
gesloten zijn vanaf 23 maart en hiervoor een aparte credit factuur te versturen; 
en de werkwijze om de bewijslast neer te leggen bij de bedrijven die de reductie 
willen hebben; zij moeten aangeven dat ze de huur niet kunnen betalen, omdat 
ze geen reserves hebben of geen inkomsten of geen bijdrage van het Rijk krijgen

5. niet te bezuinigen op de kosten van beheer en instandhouding van gebieden, 
maar in samenspraak met de participanten er voor te zorgen de tegenvallende 
inkomsten (en het verwachte negatieve saldo over het boekjaar 2020) op te 
vangen

6. de raden en Staten via een begeleidende brief te informeren
7. het onderwerp “corona-maatregelen” voorlopig voor elk AB te agenderen.

En daarvoor kennis te nemen van de volgende optie ter dekking van de tegenvallende 
inkomsten

5.1 de reserves, indien voldoende toereikend.

Alvorens een verder besluit te nemen over de volgende punten dit eerst weer aan het 
algemeen bestuur voor te leggen

5.2 een (eenmalige) verhoging van de participantenbijdrage, bij onvoldoende 
toereikende reserves 

5.3 de hoogte van deze verhoging van de corona-participantenbijdrage specifiek te 
verantwoorden in de Najaarsnotitie 2020 en een proforma factuur te sturen naar 
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de participanten voor een (eenmalige) verhoging van de participantenbijdrage.

10. ACTUALITEIT

10 A. AAN PROVINCIE VERZONDEN ZIENSWIJZE OP ONTWERP OMGEVINGSVERORDENING 
NOORD-HOLLAND 2020 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de aan de provincie verzonden zienswijze op 
Ontwerp Omgevingsverordening Noord-Holland 2020. 

10 B. VOORSTEL SGP TOESTEMMINGSBRIEF HERONTWIKKELING PANNENKOEKEN-
PAVILJOEN GROENE WEELDE 

De heer Berkhout ziet hier een paar huisjes terugkomen en eerder is geschetst dat de 
parkeerplaats fors vergroot gaat worden. In hoeverre kloppen de ontwikkelingen met de 
spelregels die in de visie zijn vastgelegd? 
Mevrouw Bos Eyssen vertelt dat de spelregels bekend zijn bij de ondernemer. Het gaat 
eigenlijk om twee verschillende snelheden. De ondernemer wil graag richting een omgevings-
vergunningaanvraag en het schap is tegelijkertijd bezig met het grotere ontvangstgebied rond 
de Groene Weelde. Dit is niet alleen de parkeerplaats en het restaurant, maar een straal van 
een kilometer rond het ontvangstgebied. Inmiddels heeft een landschapsarchitect een visie-
schets gemaakt, waarin het bijvoorbeeld de bedoeling is de parkeerplaats met duurzame 
materialen in te richten. Dit is nog niet in de ruimtelijke onderbouwing van de ondernemer 
meegenomen. De bedoeling is dat er bij het volgende AB een update komt van de stand van 
zaken van het Uitvoeringsprogramma, zodat het AB kan zien dat gewerkt wordt aan de 
bewijsvoering van Spaarnwoude Park inclusief de spelregels. 
De heer Berkhout maakt zich zorgen over de short stay en dat er verblijfsrecreatie insluipt. Als 
de ondernemer graag snel een vergunning wil, dan moet RNH aangeven onder welke 
voorwaarden dat mogelijk is. Hierbij moeten de spelregels in acht worden genomen en als 
heldere voorwaarden bij de ondernemer worden neergelegd. 
De heer Gilliam zegt dat het goed is als het algemeen bestuur akkoord gaat met het voorstel 
onder voorwaarde van een aantal harde randvoorwaarden die expliciet in de besluitvorming 
worden opgenomen. 
Mevrouw Bos Eyssen licht toe dat short stay of huisvesting van seizoenarbeiders ook iets is 
wat RNH niet wil en dit is ook samen met de gemeente Haarlemmermeer ambtelijk voorbereid. 
Als verblijf wordt toegestaan, dan zou dit voor hooguit een week kunnen. Als dat er niet 
duidelijk in staat, dan wordt dit expliciet in de brief opgenomen. 
De heer Berkhout vindt het fijn dat dit duidelijk wordt opgenomen. Dit heeft ook te maken met 
precedentwerking. De vraag is wel hoe hard kan worden afgedwongen dat verblijf maar een 
week mag als de huisjes er eenmaal staan en hij vraagt te kijken naar de juridische 
haalbaarheid hiervan. 
De heer Gilliam denkt dat pas akkoord gegaan kan worden als de ondernemer een plan 
voorlegt waaruit blijkt op welke manier dit wordt gerealiseerd. Voorkomen moet worden dat 
gehandhaafd moet worden. Mevrouw Bos Eyssen vertelt dat in de privaatrechtelijke onder-
erfpacht overeenkomst hier afspraken over gemaakt kunnen worden. 
De vicevoorzitter wijst op het planologisch kader dat bij de gemeente Haarlemmermeer ligt. In 
de visies is ook altijd gezegd dat gemeenten ook altijd planologisch verantwoordelijk blijven. 
De oproep van het bestuur is duidelijk en de heer Diepstraten onderschrijft dit ook. Verder is dit 
een heerlijke plek waar de huidige parkeercapaciteit onvoldoende is en hij juicht de kwaliteits-
verbetering toe en dat dit goed wordt opgenomen in de visie Spaarnwoude 2040. 
Mevrouw Sedee is ook wethouder ruimtelijke ordening en is daarmee ook verantwoordelijk 
voor ruimtelijke kwaliteit. Waar het wettelijk mogelijk is om iets te realiseren in dit gebied, staat 
dit voorop. Men is al vanaf 2019 met elkaar in gesprek en zij wil hier heel zorgvuldig naar 
kijken. Daar waar het kan, kan het. Dat is nu eenmaal de wet. 
De heer Berkhout zegt dat dit helder is, maar vraagt aandacht voor de visie en rand-
voorwaarden. Mevrouw Sedee geeft aan dat heel zorgvuldig wordt gekeken door de gemeente 
Haarlemmermeer en daar waar men natuur wil behouden en open landschap, doet men dit 
ook zoveel mogelijk. Er wordt altijd zeer conservatief gekeken naar verblijfsmogelijkheden. 

Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met het versturen van een toestemmings-
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brief ten behoeve van de aanvraag omgevingsvergunning voor herontwikkeling 
pannenkoekenpaviljoen Groene Weelde onder een aantal voorwaarden. 

11. BESTUURSMEDEDELING VOOR RADEN EN STATEN NA AB VERGADERING
ZIE OOK AGENDAPUNT 9E

De vicevoorzitter zegt dat eerder in de vergadering is afgesproken om wat secuurder op te 
nemen hoe om te gaan met financiën en de coronaschade. De vicevoorzitter stemt de inhoud 
van de begeleidende brief bij de bestuursmededeling m.b.t. impact corona af met RNH, 
gehoord hebbende de vergadering en de adviezen daarover. Het AB mandateert de 
vicevoorzitter hiervoor.

12. RONDVRAAG

12 A. De heer Diepstraten heeft gisteren de heropening van SnowWorld mogen bijwonen. Het is fijn 
dat de ondernemer weer open kan. De vraag aan RNH is hoe kansen worden benut om 
energie voor SnowWorld duurzaam op te wekken. Mevrouw Bos Eyssen zegt dat SnowWorld 
één van de plekken is waar men voor het ontvangstgebied bezig is. Er heeft nu tweemaal een 
sessie plaatsgevonden samen met SnowWorld en ambtenaren van de gemeente Velsen om 
ook te kijken hoe dit gebied ingericht kan worden. SnowWorld heeft allerlei ideeën over 
verduurzaming, het gebruiken van de restwarmte, wat te doen met de sneeuw etc. Zij brengen 
het steeds als een intrinsieke motivatie. De heer Diepstraten vertelt dat het bestuur 
complimenten kreeg voor de betrokkenheid en de wijze van samenwerken. 

12 B. Mevrouw Bos Eyssen merkt ter informatie op dat de zienswijze op de herontwikkeling boerderij 
Noord Akendam binnen is bij de gemeente Haarlem. Hier wordt later dit jaar over gesproken. 

12 C. Mevrouw Bos Eyssen vertelt dat de fietsbrug bij Zijkanaal F is opgeknapt (verbinding tussen 
Amsterdam en Houtrak). Volgende week dinsdag vindt hier een feestelijk moment over plaats. 

12 D. Mevrouw Bos Eyssen licht toe dat op maandag 6 juli a.s. een werkbezoek van gedeputeerde 
mevrouw Zaal plaatsvindt. 

12 E. Mevrouw Bos Eyssen nodigt het algemeen bestuur uit voor een fietstocht door Spaarnwoude 
op woensdagmiddag 26 augustus a.s. met de boswachter. 

12 F. Mevrouw Bos Eyssen vertelt dat in mei jl. Ontdek Spaarnwoude gevierd zou worden vanwege 
het 50-jarig bestaan van Spaarnwoude. Hoe kijkt het bestuur er tegenaan als er in het najaar 
alsnog aandacht wordt besteed aan het 50-jarig bestaan en dat samen met ondernemers 
wordt gekeken naar een programma? Gedacht wordt dan aan activiteiten in het gebied. 
Zouden bestuurders zelf ook iets willen doen? 
Mevrouw Sedee gaat er vanuit dat het de ondernemers geen geld kost, omdat dit nu niet van 
hen verlangd kan worden. Mevrouw Bos Eyssen zegt dat RNH zich hiervan bewust is en 
daarom wordt gedacht aan een kleiner feestje. Uiteindelijk is het de bedoeling is dat het 
bezoek genereert naar hun bedrijven en dat RNH zorgt voor een programma en communicatie 
daarom heen. De vicevoorzitter roept op om hier sober bij te zijn en dat het er vooral om gaat 
het gebied onder de aandacht te brengen en bezoekers naar ondernemers te krijgen. De vraag 
is verder of daar mee gewacht moet worden tot het einde van het jaar. Het zou goed zijn om te 
kijken naar een doorgaande promotie van het gebied en daarbij ook het 50-jarig bestaan onder 
de aandacht te brengen. 
De heer Berkhout roept op terughoudend te zijn met feestjes, omdat men niet weet of de 
maatregelen wellicht weer aangescherpt moeten worden. Belangrijk is vooral de focus te 
leggen op het stimuleren van bezoekers naar het gebied. Helaas is dit geen jaar voor feestjes 
en dit kan misschien worden uitgesteld naar volgend jaar. 
De vicevoorzitter is het hier wel mee eens, maar roept op om goed te kijken hoe de situatie 
zich ontwikkelt. 
Mevrouw Zaal is het hiermee eens en vraagt zich af of er nog iets gedaan kan worden richting 
de zomervakantie om aandacht te genereren voor dit gebied. Dit is het moment om de 
inwoners te wijzen op de recreatiemogelijkheden dicht bij huis. De vicevoorzitter vindt dit een 
goede suggestie en is bereid ook vanuit de gemeente Velsen vanuit de Citymarketingclub hier 
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een bijdrage aan te leveren. Mevrouw Zaal zegt dat dit ook voor de provincie geldt waarbij 
vanuit Social Media hier aandacht aan kan worden besteed, evenals bestuurlijk. Mevrouw Bos 
Eyssen zegt toe om te zorgen voor een stukje tekst vanuit RNH om Spaarnwoude te 
promoten. Mevrouw Sedee zegt dat dit via de gemeenten ook kan.

13. SLUITING

De vicevoorzitter sluit de vergadering om 11.10 uur en ziet de genodigden graag bij de 
aansluitende besloten vergadering.

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur van Recreatieschap 
Spaarnwoude op 22 oktober 2020

Akkoord directeur RNH                                    akkoord voorzitter

J.J.L. Gilliam                                                     Mw. I. Zaal


